



# 北醫團報馬仔

TMUL's NEWSLETTER

3(3) 2024.12



中文版(p 1) English(p 2)

## 【信義校區 3F 閱讀空間】嶄新啟用

信義校區圖書館三樓全新啟用的閱讀空間，為全校師生提供了更現代化且舒適的學習環境，體現了圖書館致力於提升學習體驗的宗旨。新設空間設置了 100 個座位，分為四大區域，滿足個人閱讀、自學、團體討論等多樣化需求，讓每位讀者都能找到合適的學習方式。

其中，面向窗外的座位區提供 18 個座位，此區充滿自然光線，給予讀者一個明亮且舒適的閱讀環境，既能減輕長時間學習的壓力，也能在自然光線中提升學習的專注度。個人自學區提供 24 個座位，特別適合需要安靜、不受打擾的讀者閱讀，這個區域為個人學習提供了一個理想的專注空間，使讀者能夠沉浸於書本或學習中，提升的學習效率。

此外，為促進師生間的合作學習，圖書館特別設置了可容納 36 人的四人的閱讀獨立區域，在保有個人隱私空間的條件下，也期盼讓每一位學生都能沉浸於良好的學習環境中。同時，個人包廂沙發區配有 22 個座位，營造了輕鬆自在的休憩空間，讓讀者在緊張的學習之餘放鬆心情，柔軟舒適的沙發能幫助大家暫時放下壓力，享受一段悠閒的閱讀時光。

為了提供更好支持學生的學習需求，信義校區圖書館於每學期期中、期末考期間提供 24 小時閱讀自習服務，方便同學在備考期間充分享用學習資源，這不僅滿足了學生對學習空間的需求，也彰顯圖書館對全校師生學習支持的重視，為大家打造出一個全新的學習港灣，歡迎大家多加充分利用。





## Newly Opened Reading Space on the 3rd Floor of TMU Library (Xinyi)

The newly opened reading space on the third floor of the TMU Library (Xinyi) provides a modern and comfortable learning environment for all faculty and students, reflecting the library's commitment to enhancing the learning experience. This new space features 100 seats across four main zones, designed to meet diverse needs, including individual reading, self-study, and group discussions, allowing each visitor to find a suitable space for learning.

The window-seat area offers 18 seats, providing readers with a bright and comfortable reading environment. The individual study area has 24 seats, offering students a focused space to immerse themselves in their studies and enhance learning efficiency. In addition, to promote collaborative learning among faculty and students, the library has specially designed a reading area with 36 seats divided into four-person independent sections. This setup maintains personal privacy while aiming to provide every student with an immersive and conducive learning environment. The sofa area includes 22 seats, creating a cozy space for readers to unwind and enjoy a leisurely reading break amidst their studies.

Moreover, during midterm and final exam periods, the TMU Library (Xinyi) offers 24-hour access to reading and study spaces, allowing students to maximize the use of learning resources during their exam preparations. This service not only meets students' needs for study space but also highlights the library's commitment to supporting the entire campus community in their academic pursuits. All are encouraged to take full advantage of this resource.

